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Referat fra Bestyrelsesmøde den 20. januar 2012 

 
 
Deltagere  : Karsen T. Rasmussen, Niels Jørgen Jacobsen, og Sanne  
     Nielsen, Britta Sørensen og Gunnar Nielsen 
Referent  : Sanne Nielsen  
Næste møde : 21. februar 2012 i hallen  
 
 
1. Referat fra sidste møde   
 
Referatet blev gennemgået og drøftet ift. igangværende opgaver. Herefter blev 
referatet godkendt.  
 
2. Post til/fra foreningen:  
 

Modtaget post:  Mail fra Haderslev Kommune der oplyser, at der nu  
   er søgt bevilling til færdiggørelse af  
   byggemodninger i 2012 hvor Langelandsvej er  
   med i prioriteringen. Kommunen kan dog intet  
   finde om bevillingen til den legeplads der skal  
   etableres. Gunnar undersøger derfor denne sag. 
 
  Mail fra vedr. TV udfald samt tak for en god  
   hjemmeside der nu bliver løbende opdateret.  
 
  Formanden har modtaget et opkald fra YouSee  
   salgskonsulent der spurgte indtil hvordan det går  
   med vores TV signal. De fik sig en god snak.  
 
  Mail vedr. dårlig gadebelysning v/ Langelandsvej.  
   Formanden har svaret på henvendelsen.  
 
   
Reklame:    -  

 
 
3. Regnskab/Budgetopfølgning  
 
Budgettet blev gennemgået og taget til efterretning.  
 
Regnskab for 2011 blev gennemgået og underskrevet af bestyrelsen. Fremsendes til 
endelig godkendelse hos revisor.  
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4. Opgaver: 
 

• Generalforsamling: 
 
Britta har booket Lunding Kro.  
 
Britta modtager genvalg til 2 yderligere år i bestyrelsen men præciserer, at det 
bliver de sidste 2 år. Bestyrelsen drøftede derfor, at der skal findes en egnet 
kandidat til at tage over efter Britta ift. kasser hvervet. Denne person kunne 
med fordel deltage i bestyrelsesmøderne det sidste år hvor Britta sidder i 
bestyrelsen for at lette ”overgangen”.  
 

• Status på signalforsyningen   
 
Hjemmesiden kører rigtig godt og bliver løbende opdateret af Kim Thomsen der 
er foreningens TV og Internet supporter. På kommende bestyrelsesmøde 
drøftes hjemmesiden contra Infokanalen – hvor skal hvad ligge?  
 

• Øvrige opgaver 
 
Den store legeplads på Tåsingevej skal ses efter. Ledon sættes på opgaven.  
 
Dobbelt stierne på Tåsingevej er sumpet og der er meget vand i området. Det 
er sandsynligvis en tæt vandlås der er årsagen. Gunnar taler med SLA om 
opgaven.  
 
Der mangler en flisebelægning under bord-bænke sætte på legepladsen på 
Langelandsvej. SLA bedes om at etablere dette.  
 

5. Nyt fra/set i området:  
 

• Ved sidste boligvej v/ Tåsingevej er der et området der er hårdt plaget af 
meget regnvand. Vandhullet i området er ofte helt fyldt og ifm. kraftigt regnvejr 
kommer der vand op af brøndene i området idet vandet løber ”baglæns” når 
vandhullet er fyldt. Gunnar tjekker brøndene ved gangstierne – de skal 
sandsynligvis tømmes.  

 
• Post Danmarks røde postkasse v/ Ærøvej gør, at græsset bliver ødelagt af 

postbudene der kører op på græsset. Gunnar har derfor sat et lille træværk op. 
Formanden tager kontakt til Post Danmark vedr. den dårlige kørsel.  

 
• Gunnar har været på en rigtig god jagt med SLA ☺  

 
6. Næste møde  
 
 
21. februar 2012 i hallen 
 
14. marts 2012 i hallen 
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17. marts 2012            (kun hvis der er indkommet væsentlige emner til  
   Generalforsamlingens dagsorden)  
 
Generalforsamling 2012:   
 

• 27. marts 2012 (sidste frist for indkomne emner til dagsordenen er den 16. 
marts. Generalforsamlingen varsles senest den 9. marts 2012)  

 
 
7. Eventuelt:  
 
-  
 


